



### **From the Pastor's Desk**

Each Friday evening during Lent one or more of our parish ministries organizes a “journey” through the **Stations of the Cross** and offers a simple meal afterward.

The devotion of the Stations of the Cross arose from the custom in Jerusalem, in which locals and pilgrims walked the path Jesus travelled during his passion and death. Catholic tradition tells us that the Blessed Virgin Mother herself used to visit daily the scenes, or *stations*, of Christ’s Passion.

It wasn’t until 1731 that the number of stations was set at fourteen by Pope Clement XII and correspond to our current stations.

Before this time, the number of stations could be as many as thirty-seven; although, by 1584, twelve of the stations, noted in a book written at the time, correspond exactly with our first twelve stations.

The Stations of the Cross, also known as the *Via Crucis* or Way of the Cross, allow us to deepen our faith by reflecting on the mystery of Christ’s passion and death. It also provides us with an opportunity to recognize our own sorrows and hardships in Jesus’ passion.

**I hope you will take advantage this Lent of our Stations of the Cross devotion.** It is a special time to deepen your faith and to create new relationships and foster ongoing ones with your fellow parishioners.

-Fr. Brian Kean

### **Desde el escritorio del pastor**

Cada viernes por la noche durante la Cuaresma, uno o más de nuestros ministerios parroquiales organizan un “viaje” a través del **Estaciones de la Cruz** y luego ofrecen una comida sencilla.

La devoción del Vía Crucis surgió de la costumbre en Jerusalén, en la que lugareños y peregrinos recorrían el camino que recorrió Jesús durante su pasión y muerte. La tradición católica nos cuenta que la propia Santísima Virgen Madre solía visitar diariamente los escenarios o estaciones de la Pasión de Cristo.

No fue hasta 1731 que el Papa Clemente XII fijó en catorce el número de estaciones y corresponden a nuestras estaciones actuales.

Antes de ese momento, el número de estaciones podía llegar a treinta y siete; aunque, hacia 1584, doce de las estaciones, anotadas en un libro escrito en aquella época, corresponden exactamente a nuestras primeras doce estaciones.

Las Estaciones de la Cruz también conocido como Vía Crucis, nos permite profundizar en nuestra fe reflexionando sobre el misterio de la pasión y muerte de Cristo. También nos da la oportunidad de reconocer nuestros propios dolores y dificultades en la pasión de Jesús.

**Espero que aproveches nuestra devoción a nuestro Viacrucis en esta Cuaresma.** Es un momento especial para profundizar su fe y crear nuevas relaciones y fomentar relaciones continuas con sus compañeros feligreses.

-PAG. Brian Kean